
Om direct maar met de deur in huis te vallen, het is één grote ergernis. En dan hebben we het niet 
over een paar maanden, maar inmiddels over enkele jaren dat we dit als bewoners van Leek/Tolbert 
moeten ondergaan. Inderdaad….moeten ondergaan, want zo voelt het. 

Met het inzetten van Wittenveen is er niet veel veranderd. Er is een groep vrijwilligers die in 2024 
elke ochtend en avond lawaai hebben gemaakt en hebben geschenen met zaklampen. Dit zijn 
mensen die overdag niet meer werken en er tijd voor hadden. Dit heeft effect gehad op de …, waar 
nu nog maar een enkel nest te vinden is. De roeken hebben inmiddels andere plekken gevonden om 
hun nesten te bouwen. De …, waar onze achtertuin aan grenst, is er één van. Er hebben nog nooit 
zoveel nesten gezeten als dit jaar! Met als gevolg, overlast. De hele dag door hebben we lawaai om 
ons huis. Dit begint 
’s ochtends vroeg rond 5.00 uur en na 22.00 uur wordt het pas stiller.  

In de tuin zitten is geen pretje meer. Het geeft stress, je moet harder praten om elkaar te kunnen 
verstaan, de overige vogels horen we niet meer, ze poepen op tuinmeubels, de was, fietsen, etc. 
Kortom, genieten in de tuin met het mooie weer doen we niet. 

Het bestrijdingsplan heeft onvoldoende effect gehad. In onze straat wonen mensen die overdag 
werken. Wij hebben niet de tijd om structureel te verjagen. Dat neemt niet weg dat we het met 
verschillende manieren hebben geprobeerd. We hebben lawaai gemaakt met 
potten/pannen/deksels, de megafoon is gebruikt met diverse geluiden en er is volop geschenen met 
de zaklampen. Zoals bekend is de roek een slimme vogel. Hij vliegt even weg en zit daarna weer in de 
boom. Kortom hij laat zich op deze manieren, die inmiddels een aantal jaren zijn ingezet, niet 
verjagen. 

Het verwijderen van nesten is onvoldoende frequent gebeurd. En het is belachelijk dat er gestopt 
moet worden zodra het eerste ei, waar dan ook, gevonden is. Dat is meestal half maart. De roek kan 
daarna onverstoord nesten gaan bouwen, met als gevolg dat er bij ons in de achtertuin ongeveer 30 
nesten zitten!!! Het verjagen heeft op deze manier helemaal geen zin. 

Omdat er, met het inzetten van Witteveen, 4 jaar voor werd gegeven dat de roeken zich elders 
kunnen vestigen, sturen we nu deze mail. Wij weten dat de roek een beschermde diersoort is, maar 
aan de bescherming van de mens wordt niet gedacht. Dit is ronduit te bizar voor woorden. 
In Ten Boer is het plaatsen van trechters in de bomen succesvol gebleken. Hier wil de gemeente niet 
aan meewerken. Ook wil de gemeente Westerkwartier geen toppen uit de bomen halen, omdat de 
bomen beschermd zijn. Waarom niet meewerkenaan iets dat heeft gewerkt? 

Wanneer komt de gemeente nu eindelijk eens op de de belangen van de bewoners? 
De gemeeente is bij deze van harte uitgenodigd om bij ons langs te komen om de overlast en de 
noodzaak zelf te ervaren, mocht daar twijfel over bestaan. 
Het is wat ons betreft echt klaar en we willen niet nog zo’n jaar in deze herrie zitten. 

  

 


